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Zápis z jednání Výboru MAS
konaného dne 26.09.2024

Dnešnímu jednání MAS je přítomno 10 členů výboru z celkového počtu 11, tudíž dnešní Výbor MAS je
usnášení schopný. Sestavením zápisu je pověřen/a Žaneta Rosová, DiS..

Přítomni:
Eduard Kozák - FO-PODN. Bělotín-Lučice (sektor S; 2-zemědělství, lesnictví, potravinářství) -
nepřítomen při projednání a hlasování bodu 3.

Jiří Dostalík - Obec Bělotín (sektor V; 1-obce) - nepřítomen při projednání a hlasování bodu 3.

Radim Haitl - Obec Střítež n.L. (sektor V; 1-obce) - nepřítomen při projednání a hlasování bodu 4.

Alexandra Holčáková - FO Jindřichov (sektor S; 2-zemědělství, lesnictví, potravinářství) - nepřítomna

při projednání a hlasování bodu 3.

Petra Kočnarová - Obec Skalička (sektor V; 1-obce)
Vladimíra Kubešová - Tělocvičná jednota SOKOL Hranice (sektor S; 5-spolky) - nepřítomna při

projednání a hlasování bodu 4.

Vojtěch Skácel - FO Rakov (sektor S; 6-občané) - nepřítomen při projednání a hlasování bodu 4.

Jaroslav Šindler - Obec Partutovice (sektor V; 1-obce)
Marcela Tomášová - Mikroregion Hranicko (sektor V; 1-obce) - nepřítomna při projednání a hlasování

bodů 3. a 4.

Eduard Tomeček - TJ Sokol Horní Újezd, z.s. (sektor S; 5-spolky)
Přítomno členů: 10

Omluveni:
Alena Veličková - SH ČMS – Sbor dobrovolných hasičů Horní Újezd (sektor S; 5-spolky)

Přítomni za kancelář MAS:
Žaneta Rosová, DiS.
Bc. Olga Vilímková
Mgr. František Kopecký (pracovní)
Mgr. Hana Gaďurková
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Ing. Barbora Matušková
Karolína Berousková (pracovní)

Host:

Návrh programu jednání Výboru MAS konaného dne 26.09.2024, od 17:30
1. Prodloužení kontokorentního úvěru MAS Hranicko 2025
2. Aktualizace pracovních náplní NZÚ Light
3. Výběr projektů k získání podpory Výzva č. 1 MAS-SZP - Fiche 1
4. Výběr projektů k získání podpory Výzva č. 1 MAS-SZP - Fiche 5
5. Výběr projektů k získání podpory Výzva č. 2 MAS-OPTAK

1. Prodloužení kontokorentního úvěru MAS Hranicko 2025 (Navrhovatel: Žaneta Rosová, DiS.)
Výbor MAS již v minulosti schválil využití kontokorentního úvěru na předfinancování Režií MAS (nově
OPTPI.) a projektu MAP pro roky 2019-2024. Den splatnosti kontokorentního úvěru za rok 2024 je k
31.12.2024. Management MAS zahájil jednání s ČS a.s. k obnovení kontokorentního úvěru od 1.1.2025
na celý rok 2025. Výše kontokorentního úvěru 1. mil. Kč na zajištění předfinancování OPTP II., MAP IV.
a ostatních projektů MAS.
Informace z ČS a.s. ke kontokorentnímu úvěru pro rok 2025:  i v tomto roce bude účtována
závazková provize, což je úrok z nečerpané částky. Když nebudete celý měsíc v mínusu na účtu, tak
za závazkovou provizi zaplatíte cca 215,-Kč/měsíc.
Smluvní dokumentace od ČS a.s. byla součástí podkladových materiálů k jednání.

UVMAS/31/2024
a)     Výbor MAS projednal podmínky obnovy kontokorentního úvěru u České Spořitelny a.s. dle
předloženého  návrhu  Smlouvy  o  kontokorentním  úvěru  č.  1891956309/24/LCD  a  souvisejících
dokumentů na předfinancování projektů OPTP II., MAP IV. a ostatních projektů MAS na rok 2025
b)     Výbor MAS schvaluje obnovu kontokorentního úvěru na rok 2025 za stanovených podmínek
Českou Spořitelnou a.s. včetně zajištění uvedeném v návrhu Smlouvy o kontokorentním úvěru č.
1891956309/24/LCD.
c)     Výbor MAS schvaluje max. výši kontokorentního úvěru do 1 mil. Kč a pověřuje předsedu Výboru
MAS podpisem smlouvy s ČS a.s.
(Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 )

2. Aktualizace pracovních náplní NZÚ Light (Navrhovatel: Žaneta Rosová, DiS.)
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Od 1.9.2024 došlo  k  aktualizaci  Výzvy  č.  1/2024 k  předkládání  žádostí  o  poskytnutí  podpory  -
Energetická osvěta a dotační poradenství dotačního programu Nová zelená úsporám Light. V rámci
této aktualizace došlo k rozšíření podporovaných aktivit a to o tzv. kotlíkové dotace, kdy nově mohou
konzultanti NZÚ Light pomáhat žadatelům s podáním žádosti do kotlíkových dotací včetně návštěvy
na místě realizace výměny kotle a ostatních aktivit s tímto souvisejících. Proto bylo nutné rozšířit
náplně práce konzultantů NZÚ Light B. Matuškové a O. Vilímkové o tyto aktivity. 
Poskytování poradenství žadatelům v rámci kotlíkových dotací (po 24.6.2024):
- návštěva na místě realizace výměny kotle
- podání žádosti do kotlíkových dotací
- dokumentace a následné prokázání realizace opatření a vyplacení dotace
Obě výše uvedené konzultantky NZÚ Light budou nově poskytovat žadatelům také poradenství a
pomoc s podáním žádostí do kotlíkových dotací.

UVMAS/32/2024
a) Výbor MAS projednal rozšíření náplní práce konzultantů NZÚ Light B. Matuškové a O. Vilímkové o
aktivity týkající se kotlíkových dotací
b) Výbor MAS schválil rozšíření náplní práce konzultantů NZÚ Light B. Matuškové a O. Vilímkové o
aktivity týkající se kotlíkových dotací
c) Výbor MAS pověřuje předsedu Výboru MAS podpisem výše uvedených náplní práce
(Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 )

3. Výběr projektů k získání podpory Výzva č. 1 MAS-SZP - Fiche 1 (Navrhovatel: Mgr. František
Kopecký (pracovní))
Fiche 1 Zemědělské podnikání

Pzn.: Dne 26.9.2024 v 15.30h proběhlo jednání nejvyššího orgánu - Valné hromady MAS, na níž byl

zvolen členem Výboru MAS Eduard Kozák, zájmová skupina ZS2 - Zemědělské podnikání + lesnictví,

sektor soukromý. Ve Výboru MAS nahradil členku Karolínu Berouskovou (ZS 6 - občané, soukromý

sektor), která ukončila členství ve Výboru k 15.9.2024. Ve složení Výboru MAS je tak nadále splněna

podmínka, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % hlasovacích

práv. Vzhledem k tomu, že volba nového člena rozhodovacího orgánu proběhla dříve ve stejný den

jako toto jednání Výboru MAS, nemohly být změny propsány ve Standardizaci  MAS a Záznam z

jednání rozhodovacího orgánu SP SZP je tak vygenerován s původním složením, přičemž změna člena

Výboru MAS je v Záznamu zachycena ručně.
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Identifikování střetu zájmu u členů Výboru MAS – podpis Čestného prohlášení o nepodjatosti:
Střet zájmu u sebe identifikovali členové:
Alexandra Holčáková
Eduard Kozák
Mikroregion Hranicko - Marcela Tomášová
Ostatní přítomní členové Výboru podepsali Čestné prohlášení o nepodjatosti

Přítomní členové Výboru MAS, kteří se cítili být ve střetu zájmu, opustili jednací místnost.
Tím vznikla situace, kdyby při rozhodování o výběru projektů této Fiche byly hlasy veřejného sektoru
v převaze. Proto jednání opustil dle dohody na místě též jeden člen Výboru MAS - zástupce veřejného
sektoru - Jiří Dostalík za obec Bělotín.

Tím pádem, přítomno členů při projednání tohoto bodu: 6

Následně bylo ověřeno: Při rozhodování o výběru projektů náleží nejméně 50 % hlasů partnerům, kteří
nezastupují veřejný sektor.
(3 přítomní členové - veřejný sektor = 50 %, 3 přítomní členové - soukromý sektor = 50 %)

Ve Výzvě č.1 MAS-SZP bylo do Fiche 1 podáno celkem 16 Žádostí o dotaci, všech 16 žádosti prošlo
administrativní kontrolou a všechny byly předmětem hodnocení Výběrovou komisí. V rámci procesu
administrativní kontroly přijala MAS od žadatele Arnošt Hradil žádost o změnu spočívající v ponížení
výše způsobilých výdajů, které MAS vyhověla. Součet požadovaných dotací tak aktuálně činí 4 657
952 Kč, alokace Fiche 1 je  4 657 967 Kč, v alokaci zůstává nevyčerpáno 15 Kč. Aktualizovaný Seznam
přijatých žádostí po administrativní kontrole zde. Výběrová komise MAS na svém jednání 24.9.2024
sestavila pořadí Žádostí o dotaci podaných v rámci Fiche 1. Předseda VK I. Fibich přednesl zprávu o
průběhu hodnocení. 

Výbor MAS na základě obdržených informací:
- schválil pořadí projektů ve Fichi 1 Výzvy č. 1 MAS-SZP
- rozhodl, že zbylou alokaci ve výši 15 Kč nebude přesouvat do jiných Fichí
- rozhodl o výběru projektů k získání dotační podpory vzhledem k alokaci určené pro Fichi 1.

UVMAS/33/2024
a) Výbor MAS projednal zprávu o průběhu hodnocení a pořadí projektů Výzvy č. 1 MAS-SZP - Fiche 1
b) Výbor MAS schválil pořadí projektů ve Fichi 1 Výzvy č. 1 MAS-SZP
c) Výbor MAS schválil seznam vybraných Žádostí o dotaci ve Fichi 1 Výzvy č. 1 MAS-SZP

https://www.regionhranicko.cz/docs/1727691879_MAS-Hranicko-seznam-prijatych-zadosti-MAS-SZP-Vyzva-c1-poAK_ynhyg81t4d.pdf
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(Pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 )

4. Výběr projektů k získání podpory Výzva č. 1 MAS-SZP - Fiche 5 (Navrhovatel: Mgr. František
Kopecký (pracovní))
Fiche 5 a) Kulturní, spolková a společenská zařízení, včetně komunitních center, center
vzdělávání a knihoven

Pzn.: Dne 26.9.2024 v 15.30h proběhlo jednání nejvyššího orgánu - Valné hromady MAS, na níž byl

zvolen členem Výboru MAS Eduard Kozák, zájmová skupina ZS2 - Zemědělské podnikání + lesnictví,

sektor soukromý. Ve Výboru MAS nahradil člena Karolínu Berouskovou (ZS 6 - občané, soukromý

sektor), která ukončila členství ve Výboru k 15.9.2024. Ve složení Výboru MAS je tak nadále splněna

podmínka, že veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % hlasovacích

práv. Vzhledem k tomu, že volba nového člena rozhodovacího orgánu proběhla ve stejný den před

tímto  jednáním,  nemohly  být  změny  propsány  ve  Standardizaci  MAS  a  Záznam  z  jednání

rozhodovacího orgánu SP SZP je tak vygenerován s původním složením, přičemž změna člena Výboru

MAS je v Záznamu zachycena ručně.

Identifikování střetu zájmu u členů Výboru MAS – podpis Čestného prohlášení o nepodjatosti:
Střet zájmu u sebe identifikovali členové:
Mikroregion Hranicko - Marcela Tomášová
Obec Střítež nad Ludinou - Radim Haitl
Tělocvičná jednota Sokol Hranice - Vladimíra Kubešová
Vojtěch Skácel

Ostatní přítomní členové Výboru podepsali Čestné prohlášení o nepodjatosti

Přítomní členové Výboru MAS, kteří se cítili být ve střetu zájmu, opustili jednací místnost.

Tím pádem, přítomno členů při projednání tohoto bodu: 6

Následně bylo ověřeno: Při rozhodování o výběru projektů náleží nejméně 50 % hlasů partnerům, kteří
nezastupují veřejný sektor.
(3 přítomní členové - veřejný sektor = 50 %, 3 přítomní členové - soukromý sektor = 50 %)

Ve Výzvě č.1 MAS-SZP bylo do Fiche 5 podáno celkem 16 Žádostí o dotaci, všech 16 žádosti prošlo
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administrativní kontrolou a všechny byly předmětem hodnocení Výběrovou komisí. V rámci procesu
administrativní kontroly přijala MAS od žadatele obec Střítež nad Ludinou žádost o změnu spočívající v
ponížení výše způsobilých výdajů, které MAS vyhověla. Součet požadovaných dotací tak aktuálně činí
3  734  599 Kč,  alokace  Fiche  5  je   2  067  789 Kč.  Aktualizovaný  Seznam přijatých  žádostí  po
administrativní  kontrole  zde.  Výběrová komise MAS na svém jednání  24.9.2024 sestavila  pořadí
Žádostí  o  dotaci  podaných  v  rámci  Fiche  1.  Předseda  VK  I.  Fibich  přednesl  zprávu  o  průběhu
hodnocení. 

Výbor MAS na základě obdržených informací:
- schválil pořadí projektů ve Fichi 5 Výzvy č. 1 MAS-SZP
- určil 12. projekt v pořadí jako hraniční projekt Výzvy
- rozhodl o navýšení alokace Fiche 5 o 236 566,- Kč tak, aby mohl být hraniční projekt vybrán a
podpořen v plné požadované výši
- rozhodl o výběru projektů k získání dotační podpory vzhledem k navýšené alokaci určené pro Fichi 5.

UVMAS/34/2024
a) Výbor MAS projednal zprávu o průběhu hodnocení a pořadí projektů Výzvy č. 1 MAS-SZP - Fiche 5
b) Výbor MAS schválil pořadí projektů ve Fichi 5 Výzvy č. 1 MAS-SZP
c) Výbor MAS určil hraniční projekt Výzvy a rozhodl o navýšení alokace Fiche 5 pro jeho plnou podporu
c) Výbor MAS schválil seznam vybraných Žádostí o dotaci ve Fichi 5 Výzvy č. 1 MAS-SZP
(Pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 )

5. Výběr projektů k získání podpory Výzva č. 2 MAS-OPTAK (Navrhovatel: Mgr. František
Kopecký (pracovní))
Identifikování  střetu  zájmu  u  členů  Výboru  MAS.  Žádný  člen  Výboru  MAS  u  sebe  střet  zájmu
neidentifikoval.

Tím pádem, přítomno členů při projednání tohoto bodu: 10 
Následně bylo ověřeno: Při rozhodování o výběru projektů náleží nejméně 50 % hlasů partnerům, kteří
nezastupují veřejný sektor.

Ve Výzvě č.2 MAS-OPTAK byly podány celkem 3 Žádosti o dotaci, 1 musela být bohužel z administrace
vyřazena, protože nadřazená Výzva Technologie pro MAS I. umožňuje každému žadateli získat dotaci
pouze jednou, přičemž žadatel Váhala a spol. s.r.o. získá dotaci z Výzvy č.1.
2  žádosti  tedy  prošly  kontrolou  administrativních  a  formálních  náležitostí  a  byly  předmětem

https://www.regionhranicko.cz/docs/1727691879_MAS-Hranicko-seznam-prijatych-zadosti-MAS-SZP-Vyzva-c1-poAK_ynhyg81t4d.pdf
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hodnocení Výběrovou komisí. Seznam přijatých žádostí o podporu - aktualizace po admin. kontrole
MAS  zde.  Výběrová  komise  MAS  na  svém jednání  24.9.2024  sestavila  pořadí  Žádostí  o  dotaci
podaných v rámci Výzvy č. 2 dotačního programu MAS-OPTAK. Součet požadovaných dotací činí 906
984 Kč, alokace Výzvy č. 2 byla 1 362 200 Kč, nevyčerpáno tak zůstává 455 216,- Kč, které MAS
přesune do Výzvy č.3 v roce 2025. Předseda VK I. Fibich přednesl zprávu o průběhu hodnocení.  Výbor
MAS na základě obdržených informací schválil pořadí projektů a rozhodl o výběru obou projektů k
získání dotační podpory vzhledem k alokacím určeným pro Výzvu č.2.
Seznam vybraných Žádostí o dotaci ve Výzvě č.2 MAS-OPTAK zde..

UVMAS/35/2024
a) Výbor MAS projednal zprávu o průběhu hodnocení a pořadí projektů Výzvy č. 2 MAS-OPTAK
b) Výbor MAS schválil pořadí projektů Výzvy č. 2 MAS-OPTAK
c) Výbor MAS schválil seznam vybraných Žádostí o dotaci Výzvy č. 2 MAS-OPTAK
(Pro: 10 proti: 0 zdržel se: 0 )

Zapsala: Žaneta Rosová, DiS.
Vojtěch Skácel

Předseda Výboru MAS

https://www.regionhranicko.cz/docs/1727687387_MAS-Hranicko-Vyzva-c2-MAS-OPTAK-seznam-prijatych-projektu-aktualizace-poAK_ct4hkuiu6b.pdf
https://www.regionhranicko.cz/docs/1727687415_MAS-Hranicko-seznam-vybranych-zadosti-Vyzva-c2-MAS-OPTAK_64f1n2hkee.pdf

